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tetését. És ha többször egymás után követ el 
bűncselekményt, egyre keményebb büntetés 
várjon rá, ahogyan a FIDESZ három csapás 
javaslata is kimondja, és amit a jelenlegi kor-
mány nem volt hajlandó megszavazni.
Kinek kell hát félni?

Ha a FIDESZ hatalomra kerül, egyetlen ál-
lampolgárnak sem kell félnie! Aki törvénytisz-
telő módon éli az életét, és tiszteletben tart má-
sokat, azt a Polgári Kormány meg fogja védeni! 
Véget fogunk vetni a bűnöző hordák garázdál-
kodásainak, az állami vagyon elkótyavetyélé-
sének, a modernkori rabszolgaságnak, mások 
módszeres kifosztásának, megfélemlítésének! 
Meg fogjuk fékezni a bűnözőket, bárkik legye-
nek is azok! A FIDESZ nem fenyeget senkit, 
hiszen a félelem a diktatúrák, az önkény rend-
szereinek összetartó ereje! Azért fogunk dol-
gozni, hogy Magyarországon rend, béke és 
biztonság legyen, minden értelemben! Ehhez 
kérjük a szavazatukat, a támogatásukat!

Valastyán János, Szarvas

Mit kerestem ott? 
De mit találtam!
Ha ismeretlen dologgal, eseménnyel, vagy 

szervezettel hoz össze az élet, leggyakrabban 
két fő reagálással találkozunk. Az egyik ve-
szélyes, a másik türelmet igényel. Az egyik 
reagálás: átgondolás nélkül elfogadom, mert 
látok benne jót is, és mert sokan vannak az 
ügy körül. A másik: türelemmel, időráfordí-
tással utánajárok, meg akarom ismerni. Ez 
utóbbit tettem én is, amikor részt vettem a 
Jobbik egyik nagygyűlésén. Több kérdésben 
nem láttam világosan, az egyik a nemzetisé-
gi kérdés volt. Hozzászólás is fogalmazódott 
bennem, de a helyszínen már úgy döntöttem, 
hogy nem fogok szólni. Mégis az előadás 
vége felé olyan téma került elő, amit nem 
tudtam szó nélkül hagyni. Ez az egyházak 
felé irányuló, szerintem alaptalan, jogtalan 

bírálat volt.  Az előadó hiányolta az egyhá-
zak, a templomok szószékéről, az úgyneve-
zett nemzeti program hirdetését. Az előadás 
végén a TV közvetítés megszűnt. Így hozzá-
szólásomat már nem lehetett hallani, csak én 
látszottam eléggé kiemelt helyen „gyanúsan 
elöl”. Higgyék el ez csak azért történt, mert 
másutt már nem volt hely. Az elhangzott bí-
rálat nem engedett hallgatni! Úgy éreztem 
szólnom kell, nem az egyházak védelmé-
ben, mert őket, ha azt teszik ami a felada-
tuk, maga az egyház Ura Jézus védi meg, de 
az ott jelenlévők tisztább látása érdekében 
kellett szólnom. S ha valaki eddig nem tud-
ta volna jó lenne ha felfi gyelne rá: az igazi, 
a követésre méltó nemzeti program amit az 
egyháznak hirdetnie kell, mert ez a rendelte-
tése ebben a világban, Jézus szava, tanítása, 
a Hegyi Beszéd,

a Golgotán elhangzott imádság – „Atyám 
bocsáss meg nekik, mert nem tudják mit cse-
lekszenek”, a lélek fegyverzete amelyekről 

az Efezusi levélben a következő-
ket olvashatjuk:

„Vegyétek fel az Istennek min-
den fegyverét…körülövezve de-
rekatokat igazlelkűséggel, felöl-
tözve az igazságnak mellvasával, 
felsaruzva lábatokat a békesség 
evangéliumának hirdetésére, föl-
véve a hitnek pajzsát, amivel a 
gonosznak minden tüzes nyilát 
kiolthatjátok…”

(Ef.6,13-16). Ez lenne a gyűlö-
letmentes, a félelemtől mentes, a 
gyógyító „Nemzeti Program”!

Bárcsak minden lélekben, 
minden pártprogramban helye 
lenne! Végül a nemzetiségi kér-
dés is helyet kapott, de az is ke-
resztény szempontból, szóltam 
Cirill és Metód szolgálatáról, 
akik a nyitrai herceg hívására 
érkeztek Konstantinápolyból és 
hirdették az Evangéliumot az ott 
és akkor élt őseinknek az akkor 
beszélt Ószlovák – slovan – nyel-
ven és keresztelték a megtérő-
ket és fordították erre a nyelvre 
a Bibliát. Fegyverhasználat és 
vérontás nélkül végezve szolgá-
latukat 100 évvel a Honfoglalás 
előtt! Húsvét vasárnapján láttam 
a TV Főtér című adásában, hogy 
Szent István éppen a nyitrai vár 
egyik bástyáján vakíttatta meg 
Vazult és

öntetett forró ólmot a füleibe.
Isten igéjének és jóságának 

segítségével, azt komolyan véve 
bárcsak eljuthatnánk egy olyan 
világba, politikai rendszerbe ahol 
csak annak kell félnie, aki ártani 
akar a másiknak, aki nyugodtan 
elveszi azt ami a másiké, amiért 
ő dolgozott, annak aki közönyö-
sen nézi milliók és milliók nélkü-
lözését, míg Ő gátlástalanul csak 
halmozza anyagi értékeit.

Nobik Erzsébet - Alzbeta


